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ПИТАНЕ 

от инж. Грети Стефанова 

Общински съветник в Столичен общински съвет 

от Демократична България - обединение 

 

ОТНОСНО: Предоставяне за ползване имоти на Столична община без договори 

Уважаема г-жо Кмет, 

Каква е причината, сдружение „Българска скейтборд федерация“ да ползва 

собственост на Столична община, без договор с общината, за срок от 7 (седем) 

години? 

Защо след седем години Столична община прави опити за учредяване право 

на ползване? 

Какъв интерес защитава Столична община с това забавяне? (Справка: 

Доклад вх.№ СОА22-ВК66-7165/30.06.2022 г. относно учредяване на право на 

ползване върху движими вещи, представляващи спортни съоръжения на 

Сдружение „Българска скейтборд федерация“.) 



 
 

 

Законосъобразно ли е това действие на Столична община? 

Колко други такива договори са забавени с години?  

Моля да включите отговора на питането в дневния ред на следващото 

заседание на Столичния общински съвет. 

      

              С уважение:     

      инж. Грети Стефанова        

      Общински съветник   

      от Демократична България - обединение 


